
30 u LfCTOH OPIHR 13 MAYO 2005

Salvar Policlinica
Hace dos afios que estoy en lis
ta de espera del Hospital de
Granollers para operarme de

cataratas, y cuando estaba a

punto de quedarme ciega, he

conseguido que me operen en

Policlfnica del Valles. Gracias a

ellos, que ya me han operado,
sin esperas y con enorme hu

manidad, puede volver aver.

Ahora dicen que la Generali
tat quiere cerrar la Policlinica y
Ilevar a todos los enfermos al

Hospital de Granollers. Y yo
me pregunto como 10 haran,
porque si yo he tenido que es

perar dos afios para que me

operen finalmente en otro si
tio, Lque pasara con los enfer
mos que ahora solo po dran

operarse en el Hospital de Gra

nollers? A 10 mejor cuando es

ten ciegos les llegara su turno.

Quiero con estas lineas agra
decer a todo el personal de Po
liclinica del Valles como me

han atendido y decir que gra
cias a ellos no estoy ciega. Una

vez mas, los politicos nos dicen
a la gente que es mas impor
tante su lucha por el poder que
resolver realmente los proble
mas de las personas. Para ellos
no contamos para nada, para
los politicos solo importa de
mostrar que ellos mandan.
Ahora si me hubiera quedado
ciega les daria 10 mismo.

MARIA DOMENEC
Granollers

Presa de pel
A mi no m'agrada que em

prenguin el pel i, com que
suposo que tarnbe es el cas

de molta gent, voldria com

partir amb tothom a qui Ii

pugui interessar la meva rna

la experiencia amb un con

cessionari Seat de la cornar

ca, situat a Montmelo. per si
els pot estalviar el mal trim

gol que a mi m'ha tocat.

Des de mitjan gener que
espero una pe ca que m'ha
vien de canviar per resoldre
un problema del cotxe i, a

data d'avui, la famosa peca
encara no ha arribat. EI cas

e s que encara espero una

trucada per avisar-rne que ja
puc anar al taller i sortir
dalla amb el cotxe reparat.
Al contrari, he estat jo rnatei
xa qui s'hi ha presentat i ha
trucat en repetides ocasions
des de llavors.

Cansada d'aquesta presa de

pel (ja que no crec que cal
guin tres mesos per portar
una peca de Iabrica al taller),
hi torno un altre cop i des

pres de mirar-se el cotxe de
nou per recordar quin era el
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EI futur de Policlinica

D e.s d'�nes s.etmanes enca. el futur de Policlinica es,
S1 mes no, incert.

Arran de la decisio del Servei Catala de la Salut
de rescindir, de forma unilateral, el contracte amb
Policlfnica, s'estan produint una serie de situa

cions, que s'hauran de resoldre en poc marge de temps:
1. Recol-locacio de tot el personal de Policlinica a I'

Hospital General de Granollers.
2. Posada en marxa d'una unitat d'urgencies al centre

de la ciutat per tal de no col-lapsar mes I'Hospital de
Granollers.

3. Que el nivell i la qualitat de l'assistencia sanitaria a

Granollers no es vegi afectada.
Com a Grup Municipal de Convergencia i Unio. i

usuaris de la sanitat de Granollers, tambe veiem amb

preocupacio que es malmeti el nom d'una institucio sa

nitaria ernblematica. com es Policlinica, amb una llarga
historia a la ciutat.

Es cert, pero, que Policlinica te uns problemes finan
cers importants i que la seva situacio economica, molt
delicada, feia preveure alguna possible intervencio, tant

per part del sector public com del privat.
La nostra pregunta es si aquesta forma d'actuar, que

provocara el tancament a primers del mes de juliol, es
la correcta i pensem si no hi havia altres formes menys
traumatiques per resoldre la situacio.

Creiem que en el fons, la decisio d'intervenir ha estat

una decisio politica i que estava presa des de feia temps.
De fet els arguments esgrimits per prendre la decisio

per part del Servei Catala de la Salut, son; "els econo
mics, l'estat de l'edifici i el desgovern dins del Patro
nat",

Els arguments economics son obvis, l'estat de l'edifici
no ha variat des de finals del 2004 (confirrnacio de l'ac
tivitat contractada) a inici del 2005 (trencament del
contracte), i l'esmentat desgovern del Patronat es deu
traduir a no tenir majoria en el mateix.

Finalment un comentari del Sr. Manel Balcells a la

premsa local, diu textualment, "els 80 llits de policlinica
fan falta per la sanitat publica de Granollers ". Sembla clar
dons que l'estrategia ja estava planificada.

Esperem pel be dels ciutadans de Granollers que l'as
sistencia sanitaria a la ciutat no es vegi afectada per de
cisions, que com a minim ens semblen arriscades. Com
tambe esperem, tal com ha afirmat l'alcalde de Grano
llers, que tots els treballadors de Policlfnica mantindran
el seu lloc i les condicions de treball.

LOURDESGARRELLIRAICH
Grup Municipal de Converqencia i Unio

Vull un millor tracte a la
Policlinica i l'Hospital
Des de fa uns dies es parla
molt de la Policlinica i de 1'

Hospital General de Granollers.
Com es que fa tants dies que es

parla de la Policlfnica i de 1'

Hospital quan a la gent no ens

interessa, ja que tot son inte

ressos creats ires rnes?
En canvi el que sf ens inte

ressa a la gent es la professio
nalitat i la humanitat d'alguns
metges i infermeres, ja que no

hi ha una bona co ordinacio

entre ells. La pena es que quan
la familia del malalt se n'adona

ja es massa tard. Una persona
dolguda de la Policlfnica del
Valles i de I'Hospital General
de Granollers.

Maria MUNDET
Granollers

problema, em diuen que 1'
haure de portar un altre dia
per desmuntar, saber exacta

ment quina es l'avaria i de
manar la peca a Iabrica.

Suposo que sentir-se en

ganyat. despres daixo. no es

per sorprendre's, tenint en

compte que ni el servei ni el
tracte que he rebut son els

adequats. Aixi que decideixo

presentar una queixa i, ca

sualment, resulta que tampoc
disposen de fulls de reclama
cions. He hagut de tornar-hi
un altre dia per poder exercir
el meu dret de r e clarna ci o

com a consumidora.

Entenc que quan un esta

bliment canvia de nom i de
mans (com ha estat el cas)
costi agafar el ritme i posar
se al dia, pero encara que no

mes fos per deferencia, esta

ria be informar els clients

que estan pendents d'alguna
reparacio d' aquest canvi. No
Ier-ho diu molt tant dels que
marxen com dels que es que
den. Jo me'n vaig assabentar
casualment, una de les vega
des que trucava per saber
com estava la solucio per al
meu problema.

MERlTXELL ARCOS
Montornes del Valles

Maria Sanchez, gracies
per la teva entrega i
el teu exemple
a l'lla Marxa

'Canovelles-Montserrat
EI grup de caminades de la
Seccio Excursionista 2002 et

volem expressar un ag rai
ment especial, Marfa Sanchez,
per la teva entrega a la pujada
del camf deIs Tres Quarts cap
a Montserrat el passat dia 30
d' abril en el de curs de I'll a

Marxa Canovelles-Montse
rrat, organitzada per la Seccio
Excursionista de la Cornissio
Sant Antoni Abat. Quan puja
yes, et vas trobar un company
que no es veia amb cor de
continuar. EI vas assistir i el
vas acompanyar fins que vas

trobar l'ajuda del guia i dos

companys m e s i el vau fer
arribar fins a dalt. Com que el
teu nom ha quedat en l'ano
nimat, el volem dir en veu al
ta, perque creiem que l'acti
tud que vas demostrar es me

reix lagraiment i molt meso
Tu, el teu company i la teva

mare vau arribar, juntament
amb nosaltres i el noi que vas

assistir molt mes tard que el

grup, quan els grallers ja no

eren dalt l'escala per donar
nos la benvinguda. Que sapi
gueu que, encara que no hi

hagues ningu, tots, en plural,
et donem l'aplaudiment mes
sentit i el reconeixement que
hi afegim en el trofeu de re

cord. Visiblement no hi es.
pero nosaltres sabem que el
tens. T'estimem!

TONI RlVEIRO
Seccio Excursionista 2002 de

la Comissio Sant Antoni Abat
de Canovelles
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